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Адрес Gammel Engineering GmbH 
An den Sandwellen 114 
93326 Abensberg 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
We design and plan modern building services engineering. During the construction phase, we ensure quality of execution. Our main goal is the
satisfaction of the end user by creating “wellness rooms” both in the living as well as in the working areas. At the same time, all our concepts focus on
low operating and maintenance costs.

We develop concepts and plan for future-oriented energy supply of industry and commercial objects, as well as real estates belonging to the public
sector and the housing industry. We stand for a sustainable use of our energy resources. Therefore we mainly work with regenerative energies which
enables us to secure sustainably lower and calculable energy costs for our clients. 

Company Profile of Gammel Engineering GmbH

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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